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آن  با  ایران  مانند  بزرگی  کشور  که  می شود  متأسف  انسان 
پیشینه تاریخی و تمدنی و مردمانی نجیب و شریف، چرا باید 

از پس مانده های ماشین های کارکرده خارجی بهره بگیرد؟ 
آیا کشورهای عربی همسایه، لایق بهره مندی از ماشین های نو 
با آخرین مدل فناوری هستند ولی کشور ما باید از ماشین های 

کارکرده با چند مدل عقب تر استفاده کند؟
ایران  بهره مندی مردم  برای  منطق دولت و مجلس  استدلال و 
قیمت  خاطر  به  صرفاً  اگر  چیست؟  کارکرده  خودروهای  از 
گفت  باید  که  است  کشور  از  کمتر  ارز  خروج  و  ارزان تر 
ماشین های کارکرده زودتر از ماشین های صفر، نیاز به تعمیر و 
تعویض قطعات دارند و پس از مدتی دوباره این قطعات باید با 
خروج ارز از کشور خریداری و تأمین شود و هزینه استهلاک 
آنها به مراتب بیشتر از ماشین های نو است. پس در یک محاسبه 
میان هر دو نوع کهنه و  با فرمول دراز مدت، تفاوت زیادی 
نو به لحاظ خروج ارز نیست. از طرف دیگر وقت و اعصاب 
اذیت می شود  و  تلف  ماشین ها،  این  دلیل خرابی  به  مردم که 
و بهداشت روانی آنها را سلب می کند، به مراتب پراهمیت تر 

است.
از جهت دیگر، همه چیز را نباید با پول سنجید، جایگاه و ارزش 
کشور ایران در جهان نباید به خاطر چند دلار کمتر یا بیشتر، 
در  ملت  و  کشور  یک  جایگاه  و  اعتبار  اگر  کند.  پیدا  تنزل 
با  سطح جهان افت کرد دیگر به سادگی قابل جبران نیست و 
هزینه های چندین برابری نیز نمی توان دوباره به جایگاه سابق 

برگشت.
از  خارج  که  ایرانی  شرکت های  و  ایرانیان  می شود  پیشنهاد 
کشور فعالیت می کنند و از همانجا درآمد ارزی دارند را تشویق 
به وارد کردن بهترین ماشین های صفر کنند و در اخذ حقوق 
گمرکی هم رعایت حال آنها را بکنند تا تشویق به این تجارت 
نمی شود و  از کشور خارج  ارزی  هیچ  این صورت،  در  شوند 
در داخل هم طبق توافق طرفین، این خودروها با ریال ایران به 

مردم فروخته خواهد شد.

تحلیل خبر یادداشت 
دکتر محمدمهدی جعفری زادهروز

مردم ایران،
لایق بهترین امکانات روز هستند
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نماینده مردم اهواز در مجلس گفت: در صورت تأیید نهایی لایحه 
»واردات خودرو« توسط شورای نگهبان، خودروهای خارجی با عمر 

کمتر از پنج سال می توانند مجوز واردات دریافت کنند.
سید کریم حسینی در گفتگو با خبرنگار مهر بیان کرد: در جلسه علنی 
مجلس، نمایندگان با قاطعیت به لایحه واردات خودروهای کار کرده 
رأی موافق دادند و در این رأی گیری ۲۱۲ نماینده رأی موافق دادند و 

تنها چهار رأی مخالف به این لایحه داده شد.
عضو کمیسیون اجتماعی مجلس اظهار کرد: بر این اساس خودروهای 

با عمر کمتر از پنج سال می توانند مجوز واردات دریافت کنند.
اما  بگیرد  قرار   ۱۴۰۲ بودجه  در  بود  بنا  که  طرح  این  داد:  ادامه  وی 
با  که  شد  فرستاده  مجلس  به  لایحه  به صورت  پس  بود،  نشده  عملی 
ارسال  نگهبان  شورای  به  تصویب  از  پس  و  نمایندگان  قاطع   رأی 
در  مردم  اصلی  مطالبات  از  یکی  خودرو  واردات  گفت:  شد.حسینی 
سال های اخیر بوده که امیدواریم با تأیید شورای نگهبان هرچه سریع تر 

عملی شود.

نماینده مردم اهواز در مجلس:

دادستان کل کشور از وزیر اقتصاد خواست اسامی مسئولانی که در 
اجرای قانون تسهیل صدور مجوزهای کسب و کار همکاری نمی کنند 

را اعلام کند.
 به گزارش ایسنا به نقل از قوه قضاییه، نشست ستاد مرکزی پیگیری 
اجرای سیاست های اقتصاد مقاومتی در قوه قضاییه با حضور معاون اول 
قوه قضاییه، دادستان کل کشور، وزیر امور اقتصاد و دارایی و تعدادی 

از معاونان قوه قضاییه و مسئولان سایر دستگاه ها برگزار شد.
حجت الاسلام والمسلمین محمد مصدق  معاون اول قوه قضاییه  در این 
مقاومتی  اقتصاد  کلی  سیاست های  اجرای  راستای  در  بیان کرد:  جلسه 
ابلاغیه مقام معظم رهبری سال ۱۳۹۲ این جلسه به صورت ماهانه یک 
بار برای نحوه پیگیری تحقق سیاست های کلی اقتصاد مقاومتی تشکیل 

می شود.
وی با بیان اینکه در سال گذشته ۱۰ جلسه در این حوزه تشکیل شد، 
گفت: سعی مان بر این است تا در هر جلسه از مسئول سازمان مرتبط 

برای بررسی چالش ها دعوت کنیم.
اقتصاد  با حضور وزیر  این جلسه  اینکه  بیان  با  معاون اول قوه قضاییه 
جلسه  این  در  تا  است  این  بر  قرار  کرد:  تصریح  می شود،  برگزار 
چالش هایی که درخصوص سرمایه گذاری های داخلی و خارجی وجود 

دارد، مورد بحث و بررسی قرار گیرد.
این حوزه  در  قضایی  پرونده های  در  ما  یکسری مشکلات  افزود:  وی 
داریم، مسئولان اقتصادی کشور هم یکسری مشکلات در مواجه با جذب 
از بحث و  این موارد بررسی و پس  باید  لذا  در سرمایه گذاری دارند 

گفتگو به نتیجه برسد.
 مصدق اظهار کرد: امسال برای هفته قوه قضاییه برای اولین بار یک 
روز را مختص برای سرمایه گذاران داخلی و خارجی اختصاص دادیم و 
به صورت ویژه برنامه های قوه قضائیه برای حمایت از سرمایه گذاری 

تشریح خواهد شد.
معاون اول قوه قضاییه تاکید کرد: اقتصاد کشور در دستان کارآفرینان 
و سرمایه گذاران و تولید کنندگان است و باید پای حرف های آن ها 

بنشینیم و بدانیم تا خواسته آن ها چیست؟
از استماع گزارشی از روند اجرای قانون  ادامه این جلسه پس  وی در 
تسهیل صدور مجوزهای کسب و کار و نحوه صدور پروانه های کسب 

و کار، به مشکلات موجود در اجرای این قانون اشاره کرد.
معاون اول قوه قضاییه با اشاره به قانون تسهیل صدور مجوزهای کسب 
و کار گفت: احترام به قانون بر همه لازم است اما افراط و تفریط در 

کار مشکل ساز است.

وی افزود: در زمان تصویب قانون ما انتقاداتی داشتیم به عنوان مثال، 
اینکه موضوع وکالت را در مجلس و در کمیسیون غیرمربوط ببریم و 

آن را در قالب کسب و کار تصویب کنیم، درست نیست.
 مصدق با بیان اینکه وکالت شغل است اما کسب و کار نیست، اظهار 
کرد: معلمی کار است اما کسب و کار نیست، در قانونشان وکیل در 
اما در حال حاضر وکالت را در کنار  کنار قاضی تعریف شده دست 

مشاغل آزاد قرار دادند. 
وی گفت: درخصوص وکالت شرایط عمومی، علمی و اختصاصی وجود 
پروانه  یا  مجوز  داشت  توقع  آزمون  در  متولی  بر صرف  نباید  و  دارد 
وکالت بارگذاری شود و شرایط اعتقادی و اخلاقی و وکیل باید احراز 

شود.
معاون اول قوه قضائیه گفت: با وجود انتقاداتی که داشتیم اکنون ما با 
اجرای آن  برحسن  نظارت  به  مواجه هستیم و مکلف  الزام آور  قانون 

هستیم.
 وی افزود: وزارت اقتصاد اسامی متخلفان و افرادی که در این حوزه کم 

کاری و عدم همکاری با آن ها دارند را اعلام کند.
نیز  کشور  کل  دادستان  منتظری  محمدجعفر  حجت الاسلام والمسلمین   
در این جلسه بیان کرد: یک گله از آقای وزیر اقتصاد دارم و آن هم 
اینکه در رسانه شاهد هستیم که وی و همکارانشان عنوان می کنند که 
دستگاه ها در اجرای قانون تسهیل صدور مجوزهای کسب و کار با ما 

همکاری نمی کنند.
وی افزود: معتقدم شما باید اسم مدیران و مسئولان را شفاف بیان کنید 

تا متخلفان تحت تعقیب قرار گیرند.
دستگاه  که  می شود  عنوان  اینکه  کرد:  تصریح  کشور  کل  دادستان 
نام فرد را رسماً اعلام  باید  اما  ارزشی است  با  همکاری نمی کنند کار 

کنید.
وی افزود: با مواردی که در استان ها به آن برخورد می کنید. مشکل زا 

هستند را به ما اعلام کنید، قطعاً بلافاصله ورود خواهیم کرد.
سازمان ها  برای  دادستانی  به  مشکلات  انعکاس  عدم  گفت:  منتظری   
مشکل ساز خواهد شد، از ما مطالبه کنید تا با همکاری و هم افزایی، روند 

خدمت رسانی به سرعت و کیفیت مطلوبی افزایش یابد.
 سید احسان خاندوزی وزیر اقتصاد و امور دارایی بیان کرد: برخلاف 
نگاه های سنتی که وجود داشت مبنی بر اینکه دولت کار خود را کند 
و قوه قضاییه هم کار خود را، در حوزه اقتصادی و مسئله حقوق فعالان 
اقتصادی باید ارتباط تنگاتنگی با قوه قضاییه داشته باشیم تا کار با خوبی 

پیش برود.

نایب رئیس کمیسیون اجتماعی مجلس گفت: در شرایط کنونی مخالف 
۵ ساله شدن میانگین حقوق بازنشستگی هستیم، این مسئله باید طی چند 

سال و با برنامه ریزی اجرایی شود. 
ولی اسماعیلی نایب رئیس اول کمیسیون اجتماعی مجلس شورای اسلامی 
در گفت وگو با خبرنگار ایلنا، درخصوص برخی اصلاحات در رابطه با 
مطرح  الان  که  بحثی  ببینید  گفت:  بازنشستگان،  با  مرتبط  موضوعات 
است تغییر میانگین حقوق بازنشستگی از دو سال آخر به پنج سال آخر 
است و ما با این مسئله در شرایط فعلی مخالف هستیم، البته تا الان برنامه 
توسعه هفتم به صورت رسمی به دست ما نرسیده و ممکن است تا ارسال 
اما اگر همان پنج سال  به مجلس دستخوش تغییرات و اصلاحات شود 

بیاید، قطعاً ما مخالفیم.
وی ادامه داد: با توجه به اینکه اکثر هموطنان ما که در آستانه بازنشستگی 
این  کرده اند،  برنامه ریزی  خود  زندگی  برای  سال  دو  براساس  هستند 
نکته  می کند.  وارد  آسیب  بازنشستگی  از  بعد  آن ها  معیشت  به  مسئله 

با  حقوق  میانگین  اگر  که  است  این  موضوع  این  در  اهمیت  حائز 
شرایط کنونی و به یکباره از ۲ سال به ۵ سال افزایش پیدا کند حقوق 
پیدا  بازنشستگانی که مشمول آن می شوند، میانگین ۴۰ درصد کاهش 

خواهد کرد.
توانمندسازی  راه های  از  یکی  دیگر  سوی  از  کرد:  تصریح  اسماعیلی 
صندوق های بازنشستگی هم همین اصلاحات است و ما تلاش می کنیم 
اینکه  نه  برنامه ریزی پنج ساله  ترمیم کنیم،  این مسئله را طی یک  که 
به یکباره سه سال اضافه کنیم و به بخشی از جامعه آسیب وارد شود و 

موجب نارضایتی شان شود.
وی درخصوص مسیر و راه پیشنهادی جایگزین عنوان کرد: البته درباره 
این مسئله باید در کمیسیون بررسی و تصمیم گیری شود اما نظر شخصی 
بنده این است که ما هر سال مثلًا ۸ ماه اضافه کنیم، تا این کار به صورت 

مرحله ای گام به گام انجام شود.
طرح  درخصوص  سوالی  به  پاسخ  در  اجتماعی  کمیسیون  رئیس  نایب 
با  هفتم که گفته می شود  برنامه  در  بازنشستگی  افزایش سن  »موضوع 
است«  شده  گرفته  نظر  در  بازنشستگی  صندوق های  به  کمک  هدف 
این موضوع حتماً برای توانمندسازی صندوق های ما که  اظهار داشت: 
باید دقت و توجه  اما  بود  مفید خواهد  در آستانه ورشکستگی هستند، 
لازم را داشته باشیم که این مسئله هم باید به صورت مرحله ای، در یک 
ما  هدف  جامعه  به  تا  شود  انجام  ملایم  شیب  با  و  مشخص  زمانی  بازه 
آسیب وارد نکند. وی تصریح کرد: اما درمجموع یکی از مواردی که 
می تواند برای صندوق ها درآمد پایدار داشته باشد و به اصلاح ساختاری 

و سیستمی صندوق ها کمک کند، همین مسئله است.

اسماعیلی نایب رئیس کمیسیون اجتماعی مجلس مطرح کرد؛

رئیس کل گمرک با بیان اینکه پس از نفت و مالیات، گمرک سومین 
منبع درآمدی کشور است، گفت: پارسال حدود ۱۵۷ هزار میلیارد تومان 
و امسال تا ۲۲ خرداد بیش از ۳۰ هزار میلیارد تومان واریزی به خزانه 

داشته ایم. 
به گزارش تابناک به نقل از خبرگزاری صدا و سیما، محمد رضوانی فر، 
جمهوری  گمرک  کل  رئیس  و  دارایی  و  اقتصادی  امور  وزیر  معاون 
به پرسش ها  اول“ شبکه خبر  برنامه ”صف  با حضور در  ایران  اسلامی 
درباره عملکرد گمرک از تسهیل فرآیند ترخیص کالا تا ارائه خدمات 

مطلوب گمرکی پاسخ داد. 
این  از  بخشی  از گمرکات گفت:   مردم  مندی  گله  با  ارتباط  در  وی 
ارائه  سرعت  باشند  داشته  انتظار  اینکه  به  برگردد  است  ممکن  گله ها 

خدمات تشریفات گمرکی برایشان بالا باشد. بخشی ممکن است که 
به دلیل عدم آشنایی و مقررات انتظار دارند که مشمول برخورداری از 
بخشی از معافیت ها یا تسهیل گری ها شوند که این اتفاق نیفتد یا ممکن 
است که آن چیزی که گمرک بنابر تکالیف قانونی اش وصول می کند، 
چون یکی از وظایف گمرک تحقق درآمدهای پایدار برای آن بخشی 
است که اشاره شد بعد از نفت و مالیات، گمرک سومین منبع درآمدی 
است. ما سال ۱۴۰۱ قریب به ۱۵۷ هزار میلیارد تومان واریزی به خزانه 
داشته ایم. یعنی حدود ۶۲ هزار میلیارد تومان حقوق ورودی و عوارض 
موبایل وصول کرده ایم  و  ورودی خودرو  عوارض حقوق  و  صادراتی 
 ۱۸ کرده ایم  وصول  افزوده  ارزش  مالیات  هم  تومان  میلیارد  هزار   ۹۵
 ۱۵۷ حال  هر  در  داده ایم.  مالیاتی  معافیت های  هم  تومان  میلیارد  هزار 
امسال هم چیزی حدود  داشته ایم  به خزانه  واریزی  تومان  میلیارد  هزار 
تا ۲۲ خرداد بیش از ۳۰ هزار میلیارد تومان واریزی به خزانه داشته ایم 
به  میلیارد تومان در سرفصل حقوق ورودی ها و قریب  یعنی ۱۳ هزار 
که  است  طبیعی  افزوده.  ارزش  مالیات  در  هم  تومان  میلیارد  هزار   ۱۷
وقتی اعمال قانون می کنیم اجرای سیاست های دولت می کنیم شرکت ها 
مشکل نقدینگی و مانند آن دارند حتماً این ها بعضی از این گله مندی ها 

را برایشان ایجاد می کند.

رئیس کل گمرک کشور:
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با رأی مجمع عمومی متروپلیس؛

شهرداری شیراز برای دومین بار متوالی 
عضو هیئت  مدیره انجمن کلان شهرهای 

مهم جهان شد

مدیرکل امور مالیاتی فارس در نشست هم اندیشی

با اصحاب رسانه به همت بسیج رسانه:

رسانه ها در شناسایی تخلفات مالیاتی، 
دولت را همراهی کنند

نماینده مردم اهواز در مجلس:

نمایندگان به لایحه واردات 
خودروهای کار کرده رأی موافق دادند
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